

Kolonihaveforeningen Pindemosen, Løvdalsvej 8, 3000 Helsingør

Mail: hfpindemosen@gmail.com, tlf.: 21348786, www.pindemosen.dk

Dagsorden for bestyrelsesmøde torsdag d. 19. juni 2025, kl. 16.30 på kontoret

Fremmødte: Frank Berthing, Stig Petersen, Susanne Larsen, Anja Hitz, Michael Malmquist, Karin Rosborg, Inge Fisker, Oddbjørg Berthelsen

1. Valg af ordstyrer og referent

Frank er ordstyrer, Anja er referent.

2. Beskeder fra formand

Stig møde m. Forsyning Helsingør ang. ny placering af affaldscontainerne. Ikke realistisk fremtidigt at placere affald på det gamle dueslagsområde, idet krav til køreforhold kræver for store anlægsudgifter, som vi selv skal stå for. Susanne undersøger evt. pris på indkøb af 3 brugte skraldehuse til placering ved store p-plads.

Der har været generalforsamling i Nordsjællandskredsen. Der skal være ekstraordinær GF i HF Trekanten ang. havekonkurrencer – vi har 7 delegerede, og det behøver ikke at være bestyrelsesmedlemmer.

3. Fælleshus, status og yderligere bevilling

Det går rigtig godt fremad med arbejdet og visionerne for brugen af huset spirer rundt omkring. Der er lavet tag på kontorbygningen og lagt undergulv siden sidst. Der er cirka 75.000 kr. tilbage af bevillingen fra GF 2024, og samtidig er byggeriet nået til nogle dyre poster. Uforudset udskiftning af rør pga. rotteskader. Mangler VVS/kloak, isolering, indre vægbeklædning og hovedtaget. Der udarbejdes et overslag/budget på det resterende byggeri, så vi kan træffe beslutninger på et oplyst grundlag.

4. Økonomi

Bogholder har fået styr på 2024 og er godt i gang med 2025, så kasserer løbende kan fremlægge saldobalance for os.

5. Havesager

Herunder have 51 og fremtidig brug af Raflehuset

By, Land og Vand har kontaktet have X og givet en frist for fjernelse af miljøskadeligt affald.

Have 51 bliver vurderet af Vurderingsudvalget, skelpælene skal genetableres (Susanne). Raflehuset er til festudvalget og vandmændene. Skal tømmes for yderligere materialer.

6. Rapportering fra udvalg/områder:

Forvurdering/hussalg (Susanne/Oddbjørg) Forvurderet to huse, bliver vurderet i weekenden.

Vandmænd (Stig) –

Byggeudvalg (Frank/Stig) Flere haver der skal have svar.

Fællesarbejde (Karin/Susanne) Godt gang i sidste Fællesarbejde, mange resultater!

Festudvalg (Inge) Der er inviteret til sommerfest.

Havevandring (Oddbjørg) –

7. Hækhøjde og Lokalplan

Vi skal have lavet en dispensationsansøgning – det bliver et efterårsprojekt.

8. Forslag om navnekonkurrence

Fælleshuset skal have et navn. Anja strikker navneleg sammen som aktivitet ifm. hjemflytterfesten. Navnet besluttet endeligt ved senere lejlighed – fx GF 26.

9. Næste møde

7. august kl. 16.30.

10. Eventuelt

Herunder punkter til nyhedsbrev

– Vi får taget dronebilleder af hele kolonien, som kan udsmykke fælleshuset.

– Hvor meget politi skal vi være? Øvrige kolonisters forventning om, at vi i bestyrelsen, hver gang vi er til stede i kolonien, skal agere politi ift. andre kolonisters fejl og mangler. Vi må alle henvise til, at folk sender deres klager skriftligt pr. mail – og så skal det måske italesættes på næste GF.